
 
 
 
 
 
 
 
 

Direcció de Serveis a les Persones i al Territori 
Districte de Sarrià - Sant Gervasi 
 
Anglí, 31 1a.planta 
08017 Barcelona 
www.bcn.cat/sarria-santgervasi 
 

  

CONSELL DE BARRI DE PUTXET - FARRÓ 
RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 

Data: 02/11/2021 Hora: 18,30 
Lloc: Sala de Plens del Districte de Sarrià-Sant Gervasi 

 Canal Sala Virtual Barcelona : 
http://salavirtual.barcelona.cat/11---Consell-Barri-05---Districte-Sarrià-Sant-Gervasi-02112021-1830-
365A 
Canal Youtube  : https://youtu.be/YxwJeiZttPk 

 
Persones assistents 

Presidència: Sr.  Albert Batlle 
Vice-persidència: Sra. Ester Rodriguez  
Conseller/a: Sr. Cèsar Millán 
Comissió de Seguiment:  5 
 
Representants d’Entitats/Associacions:  4 
Consellers o conselleres o altres representants polítics:  7 
Tècnics o tècniques  municipals:  6 
 
Assistents: 
Nombre d’assistents presencials : 11 persones 
Nombre d’assistents en el moment de màxima assistència:   12 per la sala Virtual Barcelona  i 15 
per youtube 
Nombre d’assistents per gènere 

Dones: 
Homes: 
 

 
Ordre del dia 

1.    Pressupostos Participatius :  Superilla al Farró 
2.       Calendari d’execució  de les obres del carrer Ballester 
3.       Informar del serveis que presta Barcelona Activa en el marc de desenvolupament econòmic  

al    districte : Punt d’informació i orientació laboral juvenil i Punt de defensa dels drets 
laborals  

4.        Estudi de Paisatge Urbà del Putxet 
5.       Pla de Dinamització de locals buits  

              6.        Torn obert de preguntes 
 
 

Resum 
0. Previ a l’inici del consell el regidor informa de les indicacions del funcionament del consell, es dona pas a la 

vicepresidenta del consell la qual desitja que els següents consells es puguin realitzar en el propi barri i el 

regidor exposa el programa d’actes del centenari de  l’annexió de Sarrià a Barcelona. 

1. Des de districte s’informa que arrel del procés participatiu dels Pressupostos Participatius han resultat  6 

projectes guanyadors a tot el districte. En el barri del Putxet-Farró el més votat ha estat el de la Superilla al 

http://salavirtual.barcelona.cat/11---Consell-Barri-05---Districte-Sarrià-Sant-Gervasi-02112021-1830-365A
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Farró, amb una dotació econòmica de 370.000 €. A l’octubre 2021 ha començat la fase de seguiment dels 

projectes i el calendari de reunions : a l’octubre les de caràcter intern amb els departaments implicats en la 

realització del projecte, al novembre amb els promotors dels projectes, entre desembre i gener 22 es constituirà 

la comissió de seguiment dels projectes i posteriorment es realitzarà unes altres trobades amb els veïns 

interessats, S’informa que es crearà una comissió de seguiment de tots els projectes  a nivell de districte que es 

reunirà dos cops l’any. L’execució de les obres es realitzarà entre els anys 2022 i 2023. Tot el seguiment es 

podrà seguir a través de la plataforma Decidim.Barcelona ( estat execució, progrés de l’execució i actuacions e 

informacions ) 

2. S’informa del calendari d’execució de les obres de re urbanització  del carrer Ballester, entre l’Av. 

República Argentina i la Ronda General Mitre, que es del 13 d’octubre de 2021 a 15 juny 2022. L’objectiu de les 

obres es millorar l’accessibilitat i guanyar espai per a l’ús dels vianants. No s’explica tot el projecte perquè ja ha 

estat presentat en anteriors consells. Des de la Plataforma Pacifiquem Ballester s’agraeix al districte la 

realització de les obres i es demana cura fer complir la funcionalitat de l’obra, en els detalls i en els acabats de 

l’obra. Que es tingui en compte les necessitats de l’entitat per a infants amb discapacitat i els pàrquings del 

carrer. I  sol·licita la creació d’una comissió de seguiment de les obres entre districte i la plataforma. S’accepta la 

creació de la comissió de seguiment. 

3. Presentació dels serveis que presta Barcelona Activa en el marc de desenvolupament econòmic al districte : 

Punt d’Informació i Orientació Laboral Juvenil  ubicant en el Casal de Joves Casa Sagnier i del Punt de Defensa 

dels Drets Laborals ubicat al Centre Cívic Vil.la Urània. 

4. S’informa de l’estat de la demanda de l’Estudi de Paisatge Urbà del Putxet sol.licitat per l’Associació de Veïns 

del Putxet. L’estudi està acceptat i pendent d’execució però sense data.  

S’informa que actualment  arrel de la “ MESURA DE GOVERN DE PETICIÓ DE REVISIÓ DEL CATÀLEG 

D’EDIFICIS HISTÒRICS-ARTÍSTICS UBICATS AL DISTRICTE DE SARRIÀ-SANT GERVASI” en data octubre 

2021 s’ha instat a l’Àrea d’Ecologia Urbana municipal l’impuls de la revisió del Pla especial del catàleg de 

patrimoni històric artístic i arquitectònic actual de la ciutat de Barcelona, per tal d’incorporar aquelles finques i 

edificacions del Districte de Sarrià - Sant Gervasi que, d’acord amb els estudis i valoracions prèvies, en resulti 

oportuna la seva inclusió. S’iniciarà al cas antic de Sarrià i posteriorment al Putxet. 

L’Associació de veïns del Putxet sol. Licita una còpia de la mesura i el propi conseller li fa arribar. 

5. S’informa del Pla de Dinamització de Locals Buits , durant els anys 2021, 2022 i 2023, a través del projecte 

Persianes Amunt que consisteix en reduïr el número de locals buits , assignació de recursos per la creació d’una 

borsa de locals de lloguer, cursos on line per potenciar els negocis, ajuts directes i creació de bonus consum. 

 
 

Preguntes  i torn obert de paraules  
Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents demandes 
i/o suggeriments, que es remetran als departaments municipals corresponents: 
 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 
Demana pas però no es connecta. Que formuli 
pregunta per escrit. 

Se li contestarà per mail quan formuli la 
pregunta. 

 

Membre de la Plataforma pacifiquem Ballester 
agraeix la realització de les obres i demana que es 
tingui molta cura dels acabats de les obres. 
Demana una comissió de seguiment d’obres. 

El conseller accepta realitzar una trobada durant 
les obres; com ja han realitzat diverses trobades 
amb ells previ a les obres. 

Es veí del carrer Ballester, exposa l’agraïment per 
la realització de les obres i demana que es tingui 
en compte les necessitats dels pàrquings del 

Es té en compte. 



 
 
 
 
 
 
 
 

carrer. 
Obres i manteniment equipaments/ locals d’entitats 

  

Neteja 

Exposa l’estat de brutícia d’alguns carrers del 
Putxet i demana si es poden incorporar al Pla 
de Xoc actual de l’Ajuntament; i més en 
concret al voltants dels locals okupats. 
 

Es contesta que a nivell intern de districte ja 
està previst una neteja extra al Putxet i als 
entorns de les okupacions. 

Convivència/Civisme 

  

Prevenció i Seguretat 

Pregunta que més pot fer l’AV davant els 
problemes d’incivisme e inseguretat que es 
generen als entorns dels locals okupats 

El regidor explica la complexitat judicial de 
les okupacions, que les famílies estan sent 
ateses pels serveis socials i reitera els actes 
irresponsables que han desenvolupat 
l’assemblea d’aturem desnonaments. 

Es veïna del Putxet i exposa que estan rebent 
“atacs” d’oli i altres substàncies no saben de 
qui des del mes d’agost. 
L’AV Putxet ja ha posat en coneixement del 
districte aquests incidents. 

Es realitzarà primer una consulta a nivell 
intern per saber l’estat judicial del local 
okupat i esbrinar si el BBVA ha iniciat el 
procediment i posteriorment es treballarà 
amb la policia de barri. Es mantindran 
reunions amb la veïna. 

Mobilitat 

Pregunta per la connexió del Putxet i el Farró 
amb el bus de barri 

El regidor explica les trobades realitzades 
amb TMB per tractar l’objectiu d’aconseguir 
un bus a demanda. Es preveu poder iniciar a 
l’any 2022 un bus que connecti Putxet-Farró i 
Turó Parc. 

1.Pregunta cóm es possible que a Via 
Augusta ho hi hagi àrees de Distribució 
Urbana de Mercaderies ( DUM ) 
2. Voldria saber perquè al nostre barri no hi 
ha punts de càrrega públics per a cotxes 
elèctrics. 
3. Voldria saber perquè a Via Augusta només 
hi ha un carril bici des de Diagonal fins a 
Rambla del Prat i no a la resta de la via. 

Se li contestarà per mail donat que ha 

formulat la pregunta per escrit.. 

1.Recordar la regidor el seu compromís 
d’ubicar un pas de vianants al carrer Balmes 
cruïlla amb el carrer Putxet. 
2. Exposa problemes de voreres estretes del 
carrer balmes entre plaça Molina i Ronda 

Se li contestarà per mail donat que ha 
formulat la pregunta per escrit. 



 
 
 
 
 
 
 
 

General Mitre que juntament amb caixes 
d’una botiga d’alimentació al carrer  encara 
la fan mes estreta. 
 

Temes generals 

Es el treballador social de la Fundació Teas, 
entitat que treballa la inclusió a través de 
l’art en el seu taller de teràpia ocupacional 
per persones amb discapacitat intel·lectual. 
Exposa la dificultat de cercar un espai adient 
per la seva activitat i la necessitat de cercar 
un nou local. Pregunta si la seva necessitat 
aniria vinculada al projecte de locals buits. 

El regidor demana que l’entitat es posi en 
contacte amb el districte per concertar una 
reunió per tractar el tema. 

En referència a l’estudi del Paisatge urbà del 
Putxet reitera la necessitat de disposar d’un 
catàleg i sol·licita una còpia de la mesura de 
govern. 

El conseller fa arribar al president de l’AV una 
còpia de la mesura de govern. 

 


